
Protokół nr 0022.265.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 31 stycznia 2024 roku

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 
Kropidłowski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Sylwester Chęciński

3. Waldemar Banasiak

4. Zbigniew Szarecki

5. Henryk Tomczak
oraz
Amelia Woźniak - Naczelnik Wydziału Finansów
Artur Szafrański - Sekretarz Powiatu

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 24 stycznia 2024 r.

3. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole - sprawy bieżące szpitala.

4. Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru - dot. rozwoju e-usług.

5. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - sprawy bieżące.

6. Dyrektor ZSRCKU w Kościelcu - wyrażenie zgody na zindywidualizowaną ścieżkę 

kształcenia. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - sprawy bieżące oświaty.

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

8. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia

Ad 1.

Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.
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Ad 2.

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.264.2024 

z dnia 24 stycznia 2024 r. nie wnosząc uwag i poprawek. Tym samym protokół został przyjęty 

jednomyślnie.

Ad 3.

Pierwsza część posiedzenia Zarządu odbyła się w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Kole. Członkowie Zarządu zapoznali się z przebiegiem prac związanych 

z realizacją zadania „Przebudowa Oddziału Wewnętrznego w SPZOZ w Kole w ramach 

realizacji etapu I wraz z dostosowaniem budynku głównego szpitala do wymogów ppoż.”.

W posiedzeniu uczestniczyli: Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kole p. Gibaszek oraz Główna księgowa p. Kaźmierczak. W dalszej części 

poruszono następujące sprawy:

• Wykonanie ryczałtu ogółem: 121,89%;

• Ilość pacjentów hospitalizowanych w styczniu br. na poszczególnych oddziałach;

• Ilość pacjentów przyjętych przez SPZOZ w 2023 r.: ok. 64.000;

• Ilość przeprowadzonych badań w 2023 r. w poradniach działających przy szpitalu;

• Rozłożenie płatności wobec ZUS za miesiąc grudzień 2023 r. na raty;

• Propozycja uruchomienia przy szpitalu poradni ortopedycznej;

• Konkurs ofert na udzielanie świadczeń zdrowotnych w zakresie anestezjologii 

i intensywnej terapii dla pacjentów Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kole. Dyrektor poinformował, że lekarze w ofertach zaproponowali 

wyższe stawki niż obowiązywały dotychczas, będą one negocjowane;

• Dyrektor poinformował o planowanym spotkaniu w NFZ w sprawie zwiększenia 

ryczałtu dla szpitala;

• W związku z trudną sytuacją finansową szpitala Dyrektor zwrócił się z prośbą 

o udzielenie pożyczki w kwocie 2.000.000,00 zł na spłatę zobowiązań wymagalnych.

Ad 4.

Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru p. Piątkowski poinformował 

o możliwości pozyskania dofinansowania dla projektów z zakresu cyfryzacji powiatowego 

zasobu geodezyjnego. Nabór na rozwój e-usług i e-zasobów publicznych będzie ogłoszony 

w lutym br. Naczelnik przekazał, że byłby zainteresowany wprowadzeniem usługi 

elektronicznych aktów notarialnych oraz pieczęci elektronicznej, jednak żeby te e-usługi były 

wykorzystywane w 100% należałoby również włączyć w to gminy. Dodatkowy koszt 
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subskrypcji związany z wprowadzeniem ww. usług to 75.000 zł rocznie przez 5 lat. Natomiast 

minimalna kwota projektu ubiegającego się o dofinansowanie to 250.000 zł. Zarząd proponuje 

w pierwszej kolejności dokończenie rozpoczętej już informatyzacji w geodezji.

Ad 5.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami p. Ziemniak poruszył temat uregulowania 

stanu prawnego nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe w miejscowości: Zawadka 

i Dąbrówka oraz w Kłodawie (ul. Św. Ducha i ul. Wyżynna). Zarząd wyraził zgodę na 

przystąpienie do uregulowania wszystkich ww. nieruchomości, w pierwszej kolejności będą 

przygotowane podziały.

Następnie p. Ziemniak poinformował o prowadzonych postępowaniach w sprawie 

odszkodowania za nieruchomości przejęte pod budowę północnej obwodnicy Koła. Wydział 

prowadzi 94 postępowania w tej sprawie. Z zabezpieczonych środków na odszkodowania 

wydano na dzień dzisiejszy kwotę 2.859.000 zł. Kilka nieruchomości ma nieuregulowany stan 

prawny. Zarząd zapoznał się.

Ad 6.

Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu p. Kujawa 

zwrócił się z prośbą o przyznanie dla uczennicy klasy III zindywidualizowanej ścieżki 

kształcenia w wymiarze 3 godzin tygodniowo. Zarząd wyraził zgodę, środki będą pochodziły 

z budżetu szkoły.

Starosta nawiązał do pisma Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz pracowników Zespołu 

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu w sprawie utworzenia 

w ZSRCKU w Kościelcu trzech oddziałów klasowych w roku szkolnym 2024/2025. Prośba 

umotywowana jest dysponowaniem przez szkołę odpowiednią bazą dydaktyczną oraz 

zapleczem zapewniającym uczniom zdobywanie wiedzy na wysokim poziomie. Naczelnik 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji poinformowała o spotkaniu ze wszystkimi Dyrektorami 

szkół ponadpodstawowych w sprawie przygotowania wstępnych projektów arkuszy 

organizacyjnych. Pani Szkudlarek poinformowała, że rok szkolny 2024/2025 będzie trudny 

z powodu małej liczby uczniów, dlatego należy podejmować takie działania żeby wszyscy 

nauczyciele mieli zapewnione etaty. Pani Szkudlarek poprosiła o zorganizowanie spotkania 

z Radą Pedagogiczną ZSRCKU.

Dyrektor Kujawa poinformował, że jeżeli zostaną utworzone 2 oddziały to szkoła również sobie 

poradzi, problemem może być zapewnienie pełnej obsady uczniów w internacie.

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek poinformowała o pismach:
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1. Zespołu Szkół Ekonomiczno - Administracyjnych w Kole - prośba o wyrażenie zgody 

na realizację nauczania indywidualnego dla ucznia klasy III w wymiarze 12 godzin 

tygodniowo. Zarząd wyraził zgodę, środki będą pochodziły z budżetu szkoły.

2. Zespołu Szkół Technicznych w Kole - prośba o ufundowanie posiłku regeneracyjnego 

dla uczestników pikniku sportowo - militarnego, który odbędzie się w szkole. Zarząd 

wyraził zgodę.

Zarząd dokonał weryfikacji dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dyrektorów szkół. Zarząd 

nie wprowadził zmian w wysokości dodatków, będą one obowiązywać przez 6 miesięcy 

począwszy od 1 marca 2024 r.

Następnie Zarząd zabezpieczył kwotę 500 zł na współorganizację z Zespołem Szkół 

Ogólnokształcących i Technicznych w Kłodawie konkursu wiedzy o żołnierzach wyklętych.

Ad 7.

Zarząd zapoznał się z następującymi pismami:

1. Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu - pozytywna opinia o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Kolskiego.

2. Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu - pozytywna opinia o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Powiatu Kolskiego przedstawionego w uchwale 

budżetowej Powiatu Kolskiego na 2024 rok.

3. KPW Audytor Sp. z o.o. - prośba o ustosunkowanie się do pisma w sprawie istotnej 

niepewności w kontekście kontynuacji działalności SPZOZ w Kole. Sprawę skierowano 

do Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia.

4. Rada Gminy w Chodowie - uchwała Rady Gminy w sprawie udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Chodów dla Powiatu Kolskiego z przeznaczeniem na realizację 

zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3411P od miejscowości 

Dzierzbice w kierunku drogi krajowej nr 92”.

Ad 8.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Anna Krupińska
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1. Robert Kropidłowski

2. Sylwester Chęciński

3. Waldemar Banasiak

4. Zbigniew Szarecki

5. Henryk Tomczak

Podpisy Członków Zarządu:
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